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Valg af dirigent
Formandens beretning
Foreleggelse af det reviderede regnskab
Godkendelse af budget herunder fastsettelse af kontingent
Indkomne forslag
Valg af bestyrelse og suppleanter
Valg af revisor og revisorsuppleant
Eventuelt

Forud for generalforsamlingen var der et interessant indleg af Johnny Kasting fra Nordsjellands politi.

ad 1 . Willy Jorgensen 213 valgtes tildirigent og indledte generalforsamlingen med at konstatere, at
generalforsamlingen var lovlig indkaldt i henhold til vedtagterne og dermed beslutningsdygtig.

Formanden, Michael Frydendal Larssen gennemgik beretningen og Jan Mikkelsen genenmgik
Kelstedundersogelsen samt de tilknyttede kommentarer.

Saltninq; Der blev spurgt, om der var planer om at f,erne overskudssaltet, der lA efter vinteren.
Vi forventer at saltet vil forsvinde med fordrets regn og det vil ogsA blive dyrt, hvis vi skal spule
det vak. Hvad angAr for meget saltning styrer vores entreprenor det efter de regler der gal-
der for generel saltning af offentlig veje, men samtidig har han overtaget vores ansvar for, at
veje og stier er i sikkerhedsmassig forsvarlig stand.
Grasslininq: Kommentar om at skranter odelagges forelagges vores entreprenor. M har
forespurgt om mulighed for at fd opsat affaldsbeholdere til bl.a hundeefterladenskaber, men
kommunen har svaret, at de ikke vil tomme beholderne!
Traer/ukrudt De kommentater der har veret til trabeskaring samt ukrudt pA hovedtrappen,
tages op pA et bestyrelsesmsde.
Leqepladser; Det er korrekt, at de har nogle &r pA bagen, men de er lavet, sA de passer ind i
vores omrAde og de er gennemgdet af en sikkehedskonsulent og vi holder selv lobende oje
med, at sikkerheden er i orden.
Mindre born: @nske om babygynge vil blive taget op pA bestryrelsegmsde og kan formentlig
efterkommes ved at udskifte et bildak. Basketballbanen vil der blive set p6.
Storre bsrn: Vi tolker besvarelserne som, at vi ikke skal foretage os noget. Petanquebane fin-
des i forvejen ved Bygronningen og den benyttes meget lidt.
Informationstavlen: Efter onske vil vi nok flyfte den ned et sted ved indkorslen til Kested.
Forhold for oAende: Indtil nu er der ikke sket ulykker ved udkarslen, men for at forbedre sik-
kerheden kunne et gadespejl vere en mulighed. Vedr. fortov pA Stamvejn har det varet pd
generalforsamlingen i 2006, hvor det blev nedstemt med 3 for og 27 imod. Det er dyrt at an-
legge fortov. Alene et fortov i begge sider op til 1. vej koster kr. 91.000. Dertil kommer den
lobende vedligeholdelse.
Bilister: P-forhold og faste pladser Det vil nok vare problematisk, men vi kan opfordre til, at
trailere mrn. Parkeres pA egen grund. Langs stikvejene er der gasteparkering, som gerne mA
bnyttes. I forbindelse med asfalteringen er vores bump pA stamvejen blevet udjevnet lidt - Vi
kan kun opfordre til at bilisterne korer forsvarligt p€ vores veje.
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ad 3.

Bestyrelsen drager konklussionen af undersogelsen, at der generelt er stor tilfredshed med
det arbejde vi gst. 47o/ohar besvaret og det er til samnnligning med lignende sporgesske-
maundersogelser en meget flot besvarelsesprocent. Bestyrelsen takker alle, der har gjort sig
den ulejlighed at give deres mening til kende

Formandens beretning blev herefter taget til efteretning.

Kasserer Stig Hansen gennemgik regnskabet og kommenterede, at vihavde udskudt beska-
ring og sparet p& ukrudtsbekampelsen for at kunne komme ud af 2010 med sorte tal pi
bundlinken. Regnskabet blev godkendt ensstemmigt.

Kasserer Stig Hansen gennemgik budgetforslaget for Ar 2011:

Kontinqent: Kontingentet er blvet sat ned med kr. 100 og vilvare kr. 6.600 pr. parcel. Anten-
neforeningskontingenetet er sat ned med kr. 400 pr parcel. Vi har en forventning om at kunne
opspare kr. 48.600 i reservefonden og hvis det holder vil vi have kr. 110.000 i kassebehold-
ningen ved 6rets udgang

Budgetforslaget blev herefter enstemmigt vedtaget.

Indkomne forslag

Ingen

Valg af bestyrelselSuppleanter:

Michael Frydendal Lanssen {301) Formand - lkke pi valg.
Hans-Erik Pedersen (420) Nastformand onskede ikke genvalg
Frank Fabricius {311} Blev uden modkandidater valgt som nastformand
Stig Hansen (319) Blev genvalgt som kasserer uden modkandidater
Finn Lustrup(209) Sekretar- lkke pi valg.
Martin Haugaard blev valgt som bestyrelsesmedlem uden modkandidater
Anders Wejrup (109) Suppleant anskede ikke genvalg
Kent Horlyk Sehested (Kildevei 2) blev valgt som suppleant uden modkandidater
Jan Mikkelsen (305) Suppleant - lkke pi valg.

Valg af revisor og suppleant:

Willy Jorgensen (213) blev genvalgt som revisor uden modkandidater.
Jannie Andersen (211) blev uden tilstedevarelse valgt som revisorsuppleant uden modkandi-
dater.

Intet
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Herefter kunne dirigenten slutte af med at takke for god ro og orden og afslutte generalforsamlingen.
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Michael Frydendal Larssen

Bestyrelsesmedlem, Frank Fabricius


